
TOILA  VALLAVOLIKOGU 2. KOOSSEISU 
HARIDUS- JA NOORSOOTÖÖKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL

Toila 13.08.2024 nr 20

Algus kell 16:00, lõpp kell 17:00

Koosolekut juhatas komisjoni esimees Veiko Simm, protokollis volikogu kantselei juhataja
Marina Sorgus. Osavõtuleht lisatud protokollile. Koosolek toimus Zoom keskkonnas.

Päevakord:
1. Toila valla tunnustusavalduste andmise kord
2. Toila valla arengukava aastateks 2024-2030 ja eelarvestrateegia aastateks 2024-2028 

Arutelu: 
1. Toila valla tunnustusavalduste andmise kord
Ettekandja: abivallavanem Maarika Tarum
Toila valla noortevolikogu tegi ettepaneku kehtestada õigusakt Toila valla tunnustusavalduste
liigiga „valla noore stipendium”, tunnustamaks aktiivset ja tublit Toila valla noort.

Mõistlik oli  määratleta uus tunnustusavalduste liik  Toila valla tunnustusavalduste andmise
korras  täiendava  paragrahviga. Eelnõu  on  Toila  Vallavalitsuse  poolt  heaks  kiidetud
06.08.2024 ja edastatud menetlemiseks Toila Vallavolikogule. 
Õigusakte  aeg-ajalt  kohendatakse  ja  kaasajastatakse.  Käesoleva  korras  oli  täpsustatud
sõnastust ning korrigeeritud lauseehitust.

Signe Ilmjärv: § 5 lg 1 – sõna „osutatud” kirjutada peale sõna „15. septembrist” ja 
§ 6 lg 3 p 7 – sõna „kalendriaasta” asendada sõnaga „õppeaasta”.

Komisjoni seisukoht: suunata määruse eelnõu koos parandustega volikogule vastuvõtmiseks.

2. Toila valla arengukava aastateks 2024-2030 ja eelarvestrateegia aastateks 2024-2028 
Ettekandja: arendusnõunik Mehis Luus
Olemasoleva  arengukava  täiendamiseks  viis  vald  läbi  veebiküsitluse,  mille  raames  oodati
vallaelanikelt tagasisidet.

Veebiküsitlusele vastas 4 inimest (sh 1 hilinemisega). Tagasiside küsitlusel toodi välja vajadus
tegeleda  Voka  tiigi  puhastamise,  korteriühistute  toetamise,  ühistranspordi  korraldamise
efektiivistamise,  kanalisatsioonisüsteemide  ja  kergliiklusteede  rajamisega.  Valdavalt  on
küsitlusest saadud tagasiside juba arengukavas kajastatud.

Arengukava edaspidine menetlemine toimub järgmise ajagraafikuga:
 eelnõu 1. lugemine vallavolikogus augustis 2024
 eelnõu avalikustamine ja esitatud ettepanekute läbivaatamine septembris 2024
 eelnõu 2. lugemine vallavolikogus oktoobris 2024

Arengukava eelnõu avalikustatakse perioodil 29.08-12.09.2024 Toila valla veebilehel.



Tarmo Kütt:  1) Muuta  graafikud/joonised,  kus  oleks  kajastatud  rahvastikuregistri  andmed
01.01.2024 seisuga, kuna tekstis see informatsioon on kirjeldatud.
2) Kokku õpib väljaspool Toila valda suurusjärgus 196 õpilast. Lahti kirjutada kui palju käib
lasteaias - põhikoolis - gümnaasiumis.
3) Joonis 7 „Õpilaste arv Toila valla koolides õppeaastal 18/19 – 23/24”, välja tuua õpilaste
arv, kes käivad koolis väljaspool Toila valda.
Mehis Luus: eelnõu saab korrigeeritud volikogu istungi ajaks.

Gregor  Männi: Toila  valla  haridusvõrgu  korrastamise  arutelu  käigus  räägiti  Toila
Gümnaasiumi  sulgemise  järel  riigigümnaasiumitesse  ülemineku  võimalustest  sh
ühistranspordi korraldamisest nii Kohtla-Järve kui Jõhvi suunal. Kas on võimalik korraldada
ühistransport Toilast Jõhi juba sel õppeaastal?
Eve East: põhimõtteliselt on võimalik, tuleb pidada läbirääkimisi Ühistranspordikeskusega.

Komisjoni seisukoht: suunata määruse eelnõu koos parandustega volikogule 1. lugemiseks.

Järgmine komisjoni koosolek on planeeritud 17.09.2024

(allkirjastatud digitaalselt)
Veiko Simm (allkirjastatud digitaalselt)
juhataja Marina Sorgus

protokollija
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